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Inleiding
De laatste weken verschijnen er met regelmaat berichten in de media over 
ongelukken op het viaduct in Schaijk over de A50 richting Herperduin. Ook op 19-6 
is hiervan melding gemaakt. Dit zou het gevolg zijn van de aanpassingen aan de 
weg door met name de verhoogde rijbaanscheiding. Navraag door onze fractie leert 
dat dit viaduct als erg krap en daardoor onveilig wordt ervaren. Met name door 
fietsers die geconfronteerd worden met landbouwverkeer, vrachtwagen en 
lijnbussen.

Vragen:
- Bent u bekend met deze berichtgeving?
- Is hier al aandacht voor bij u en de organisatie?
- Bent u bereid om te kijken naar het verminderen/uitbannen van de gevaarlijke 

situatie evt in overleg met de buurgemeente Oss?
- Welke maatregelen kunt u op korte termijn nemen?

Ondertekening:

Datum en tijdstip indiening : 20-6-2022

Fractie : Maashorst Vooruit

Naam indiener : Bas Keijzer


